
Tisztelt Képviselő-testület!

A harmadik negyedév már sokkal reményteljesebb volt az előzőeknél.  Lassan visszaáll az
élet a normális kerékvágásba és ez Újbuda sportlétesítményeire és sportéletére is igaz. A nyár
folyamán  sok  érdekesség  történt,  sok  feladatot  sikerült  teljesíteni,  amikre  az  alábbi
beszámolóban térek ki.

A nyár folyamán:

● Több sportlétesítmény-bejáráson vettünk részt Simon Károly ügyvezető úrral.
● Átnéztük,  hogy  mennyire  sikerült  fellendíteni  az  elmúlt  negyedévben  a

létesítményeket, mennyire állt vissza az élet, mennyivel nőttek a bevételek.
● A sport munkacsoporttal közösen elbíráltuk a Papp László ösztöndíj nyerteseit.
● A sport munkacsoporttal közösen elbíráltuk Újbuda kiváló sportolója díj és Újbuda

kiváló edzője díj nyerteseit.
● Részt vettem a “Válassz sportot Újbudán” rendezvényen.
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